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PACKAGING AVAILABLE IN:
/de/it/

Price 30.36 Euro

Number 91064764

Producer code 70135207

EAN 9789088190124

Product description
Herz voller Erotik

Über 100 Herausforderungen für pure Leidenschaft!

Zieh deiner Partnerin/deinem Partner den Slip aus, ohne die Hände zu benutzen. Erzähle eine deiner wildesten Fantasien.
Mache erst etwas Zärtliches, dann etwas Intimes und schließlich etwas Feuriges mit deiner Partnerin/deinem Partner. Wohin
meaning is führen…?

Das Herz voller Erotik ist ein prickelnd-sinnliches Spiel für zwei Erwachsene. Einer von euch beiden nimmt mit der Pinzette ein
Röllchen aus dem Herz. Was werdet ihr erleben? Wird es eine spielerische Verführung, ein erregendes Vorspiel, eine geteilte
Fantasie oder eine erotische Herausforderung?

Dieses Spiel ist unvergleichbar. Es gibt no zeitliche Beschränkung, es gibt nur Liebhaberinnen und Liebhaber. Die Intimität
eurer Beziehung wird auf humorvolle Weise gestärkt. Manche Aufgaben können sofort ausgeführt werden, die Beschaffung
eines erotischen Films oder die Vorbereitung für eine aufregende Überraschung werden euch zu einem späteren Zeitpunkt
unvergessliche Stunden bereiten.

Kurzum: Ein Spiel für viele gemeinsame, intime Momente!

---

Il cuore Erotic

More than 100 challenges for pure passion!

Take your partners underwear without using your hands. Tell your most intimate fantasy. Start a play with your partner, first
do something tender, then something intimate and finally become very passionate. Where shall this lead to ?

The Erotic Heart is a daring and enticing game for you and your partner. Either one of you takes a paper roll out of the box,
using the tweezers. What is about to happen now? Will it be a playful seduction, an enticing foreplay, a fantasy to share or a
daring erotic challenge?

This gift is incomparable to any other game, there are no time limits and you will both be winners. In a disarming and
humorous way, this gift will increase the intimacy in your relationship. Some tasks can be played immediately, but renting an
erotic movie or the preparation of an exciting surprise will lead to a wonderful time together at a later moment.

In short: a gift to cherish many intimate moments together!
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